








雷暴、暴雨及熱帶氣旋警告信號之應變措施及安排

Clubhouse operating arrangements under Thunderstorm, Rainstorm and Typhoon Warning Signals

信號 Signals	設施 Facilities	會所開放 Club in Service	室內設施 Indoor Facilities	興趣班 (室內) Interest Class (Indoor)	室外泳池 Outdoor Swimming Pool	室外設施 Outdoor Facilities	餐廳 Restaurants
 雷暴警告信號 Thunderstorm Warning Signal		✓	✓	✓	☎	☎	✓
 黃色暴雨警告信號 Amber Rainstorm Signal		✓	✓	✓	✗	✗	✓
 紅色暴雨警告信號 Red Rainstorm Signal		✓	✓	☎	✗	✗	✓
 黑色暴雨警告信號 Black Rainstorm Signal		☎	☎	☎	✗	✗	☎
 一號熱帶氣旋警告信號 Typhoon Signal No. 1		✓	✓	✓	☎	☎	✓
 三號熱帶氣旋警告信號 Typhoon Signal No. 3		✓	✓	✓	✗	☎	☎
 八號或以上熱帶 氣旋警告信號 Typhoon Signal No.8 or above		✗	✗	✗	✗	✗	✗



視乎天氣情況而定，請致電會所職員查詢
Subject to Weather Conditions, please enquire clubhouse on phone



照常開放 Normal Opening



暫停開放 Service Suspended

備註: 1) 若香港天文台於晚上 7 時前宣佈改掛三號或以下熱帶氣旋警告信號時，會所將於兩小時後回復正常運作，否則將全日暫停服務。

2) 如香港天文台於會所開放前發出黑色暴雨警告信號，會所將暫停開放。

Remarks: 1) The operation of Clubhouse will resume normal in 2 hours after lowering of Typhoon Signal No.8 or above has been announced by the Hong Kong Observatory. The Clubhouse will remain closed for the whole day if the Typhoon Signal No.8 or above is lowered after 7 p.m.

2) The Clubhouse will close if the Black Rainstorm Signal is hoisted before operating hours.

如有任何查詢，歡迎致電 2830 7733 與會所接待處聯絡。

Should you have any enquiries, please feel free to contact the Clubhouse Reception at 2830 7733.

